
 

 
 

 
Årsmöte Svenska Styrkelyftförbundet, SSF 
 
Datum: 2024.04.21 
Plats: Idrottens Hus, Örebro 
 
Närvarande styrelsen  
Ordförande Levi Bergstedt  
Kassör Patrik Björk  
Sekreterare Sofia Kamlund  
Ledamot Thomas Wullfeld  
Ledamot Josephine Verngren 
Ledamot Ann Jordebo 
 
Närvarande representanter från distrikten 
Distrikt, anslutna föreningar, antal röster: representant.  
 
Norra Norrlands SF, 15 föreningar, 3 röster: Magnus Wikström.  
Mellersta Norrlands SF, 8 föreningar, 2 röster: Andreas Lind. 
Södra Norrlands SF, 14 föreningar, 3 röster: Carin Gustafsson.  
Västra Svealands SF, 18 föreningar, 4 röster: Jonas Telegin.  
Östra Svealands SF, 30 föreningar, 5 röster: Cecilia Cederblad.   
Västra Götalands SF, 25 föreningar, 5 röster:  Tobias Nilsson.  
Sydöstra SF, 21 föreningar, 5 röster: Patrik Thur. 
Sydsvenska SF, 14 föreningar, 3 röster: Jenny Gard.   
 
Övriga närvarande 
Sammi Kaidi, (mötesordförande) adjungerad.  
Josef Eriksson 
Linda Vedestig 
Edvin Forslund 
Philipp Christmann 
Jim Valström (revisor) adjungerad.  
 
Mötets öppnande 
Styrelsens ordförande Levi Bergstedt förklarar årsmötet öppnat och hälsar alla välkomna. 
 
§1 Fastställande av röstlängd för förbundsmötet på grundval av den utav 
förbundsstyrelsen upprättade röstlängden  
Röstlängden fastställs till 30 röster för distrikten, fördelade enligt ovan, i enlighet med SSFs 
stadgar Kap 2, 4§ Rösträtt.  
Styrelsens ordförande frågar mötet om mötet kan godkänna röstlängden. 
Mötet beslutar att godkänna röstlängden.  
 
§2 Fastställande av föredragningslista för mötet 
Styrelsens ordförande frågar mötet om mötet kan godkänna föredragningslistan. 
Mötet beslutar att fastställa den föreslagna föredragningslistan.  



 

 
 

 
 
 
§3 Fråga om mötets behöriga utlysning 
Levi Bergstedt fördrar hur mötet har utlysts. Mötet kallades den 29 februari 2024 via e-post. 
Handlingar skickades ut 28 mars.  
Västra Götaland fick aldrig kallelsen, vilket ska kontrolleras varför.  
Mötet beslutar att godkänna mötets behöriga utlysande.  
 
§4 Val av mötesordförande 
Sammi Kaidi, ledamot i riksidrottsstyrelsen och ordförande för Svenska 
taekwondoförbundet och Svenska e-sportförbundet föreslås som mötesordförande.  
Mötet beslutar att välja Sammi Kaidi till mötesordförande. 
 
§5 Val av mötessekreterare 
Styrelsens sekreterare Sofia Kamlund föreslås som sekreterare.  
Mötet beslutar att välja Sofia Kamlund till mötessekreterare.  
 
§6 Val av två protokolljusterare att jämte mötesordförande justera mötesprotokoll, samt 
erforderligt antal rösträknare  
Cecilia Cederblad och Andreas Lind föreslås som justerare tillika rösträknare.  
Mötet beslutar att välja Cecilia Cederblad och Andreas Lind till protokolljusterare tillika 
rösträknare.  
 
 
§7 Behandling av verksamhets- och förvaltningsberättelse 

a. Förbundsstyrelsens verksamhetsberättelse 
Verksamhetsberättelsen gicks igenom av Levi Bergstedt från styrelsen och 
kommitéer. I uppräkningen av medaljer saknas ett par medaljörer. Dessa ska 
kompletteras till berättelsen.  
Mötesordförande frågar mötet om mötet kan fastställa verksamhetsberättelsen för 
2023.  
Mötet beslutar att lägga verksamhetsberättelsen för 2023 till handlingarna. 
 

b. Förbundsstyrelsens förvaltningsberättelse 
Styrelsens kassör Patrik Björk föredrar för styrelsens förvaltningsberättelse och den 
ekonomiska redovisningen.  
Frågor ställdes om ett antal poster i redovisningen, vilka besvarades av Patrik Björk.  
Patrik Thur berättar att han hört från representanter i IPF att 
studentidrottsförbundet ska stå för studentlandslagets kostnader. Detta ska Patrik 
Björk kontrollera.  
Not 3, övriga förbundskostnader ska inför nästa år specificeras tydligare.  
Årets resultat: -458 tkr.  
Mötesordförande frågar mötet om mötet kan fastställa förvaltningsberättelsen för 
2023 och balansera årets resultat till kommande års balansräkning.  
Mötet beslutar att lägga förvaltningsberättelsen för 2023 till handlingarna.  



 

 
 

Mötet beslutar att balansera årets resultat till kommande års balansräkning. 
 

c. Revisorernas berättelse 
Revisorn Jim Valström deltog på mötet och föredrog revisionsberättelsen.  
Revisorn tillstyrker att föreningsstämman fastställer resultaträkningen och 
balansräkningen.  
Revisorn tillstyrker att föreningsstämman beviljar styrelsens ledamöter ansvarsfrihet 
för räkenskapsåret.  
Mötesordförande frågar mötet om mötet kan lägga revisorernas berättelse till 
handlingarna. 
Mötet beslutar att lägga revisorernas berättelse till handlingarna. 

 
§8 Fråga om ansvarsfrihet för förbundsstyrelsens förvaltning 
Mötesordförande frågar mötet om mötet kan bevilja förbundsstyrelsen ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2023. 
Mötet beslutar att bevilja förbundsstyrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023.   
 
§9 Behandling av styrelsens förslag och motioner 

Motion 1: Tydligare uttagningskriterier för landslagen (ÖSSF) 
Med att-satsen: att uttagningskriterier tas fram för varje landslag under 2024 och att dessa 
anslås på förbundets hemsida. 
ÖSSF framhåller att det är viktigt att tydliga landslagskriterier framkommer på hemsidan.  
Styrelsen meddelar att elitutskottet ska ha ett möte i maj där detta ska hanteras.  
Förbundsstyrelsen yrkar avslag på motionen.  
Cecilia Cederlund (ÖSSF) meddelar att de stöttar styrelsens yrkande med ovan inspel.  
 
Mötet beslutar att bifalla styrelsens förslag om att avslå motionen.   
 

Motion 2: Avskaffande av studentlandslaget alt. annan finansiering 
(ÖSSF) 
Med att-satsen: att att studentlandslaget avskaffas alternativt att det finansieras av 
universitetsidrotten eller av studentlyftarna själva. 
Styrelsen ska undersöka om det finns finansiering från studentidrottsförbundet, men har 
meddelat att annars kommer studentlyftningen att avvecklas från 2025.  
Förbundsstyrelsen yrkar avslag på motionen.  
Cecilia Cederlund (ÖSSF) meddelar att de stöttar styrelsens yrkande med ovan inspel. 
 
Mötet beslutar att bifalla styrelsens förslag om att avslå motionen.   
 

Motion 3: Möjlighet för egenfinansierng i alla landslag 
Med att-satsen: att möjligheten till egenfinansierat deltagande för samtliga landslag utreds 
och presenteras under 2024. 
Förbundsstyrelsen yrkar avslag på motionen.  
Cecilia Cederlund (ÖSSF) meddelar att de stöttar styrelsens yrkande med ovan inspel. 
 
Mötet beslutar att bifalla styrelsens förslag om att avslå motionen.   



 

 
 

 
§10 Behandling av förslag till verksamhetsplanen med ekonomisk plan samt fastställande 
av föreningens medlemsavgift till förbundet 
Levi Bergstedt föredrar styrelsens förslag till verksamhetsplan och ekonomisk plan för 2024.  
Cecilia Cederblad ställde frågor om en uppdaterad strategi samt om ambulerande SM. Båda 
dessa ska frågor är under arbete.  
Andreas Lind lyfter att det under ”Ordförande har ordet” saknas en text.  
Frågor ställdes om olika budgetposter, vilka besvarades av styrelsen.  
Styrelsens förslag till föreningens medlemsavgift till förbundet är att årsavgiften skall vara 
ofärändrad jämfört med 2023. 
 
Mötesordförande frågar om mötet kan bifalla verksamhetsplanen, budget och föreningens 
medlemsavgift till förbundet enligt förslag.  
Mötet beslutar att godkänna verksamhetsplanen för 2024.  
Mötet beslutar att godkänna den ekonomiska planen för 2024.  
Mötet beslutar att låta medlemsavgiften stå oförändrad till förbundet jämfört med 2023. 
 
§11 Val av förbundsordförande tillika styrelsens ordförande för en tid av ett år 
Josef Eriksson presenterar valberedningens förslag till ordförande.  
Valberedningens förslag:  
Levi Bergstedt (omval). 
 
Mötet beslutar att välja Levi Bergstedt till förbundsordförande tillika styrelsens ordförande 
för en tid av ett år.  
 
§12 Val av övriga styrelseposter 
Josef Eriksson presenterar valberedningens förslag till ordförande. 
Valberedningens förslag:  
Patrik Björk som kassör (omval, 2 år) 
Edvin Forslund som ledamot (nyval, 2 år) 
Jenny Wahlberg som ledamot (nyval, 2 år) 
 
I styrelsen sitter valda till årsmötet 2025:  
Sofia Kamlund (sekreterare)  
Ann Jordebo (ledamot) 
Josephine Verngren (ledamot) 
 
Mötet beslutar att välja Patrik Björk till kassör för en tid av två år.  
Mötet beslutar att välja Edvin Forslund och Jenny Wahlberg till ledamöter för en tid av två 
år.  
 
§13 Val av revisor och revisorsuppleant för en tid av ett år 
Valberedningens förslag:  
Auktoriserad revisor Jim Valström (KPMG) till ordinarie revisor och att KPMG utses som 
revisionsbolag.  
 
Mötet beslutar att välja Jim Valström till revisor för en tid av ett år.  



 

 
 

Mötet beslutar i övrigt att KPMG utses till revisionsbolag för förbundet.   
 
§14 Val av ordförande jämte två ledamöter i valberedningen för en tid av ett år 
Under mötet inkomna nomineringar:  
Josef Eriksson (ordförande) 
Linda Vedestig (ledamot) 
Karin Caesar (ledamot) 
 
Mötet beslutar att välja Josef Eriksson till ordförande för valberedningen för en tid av ett år.  
Mötet beslutar att välja Linda Vedestig och Karin Caesar till ledamot i valberedningen för en 
tid av ett år.  
 
§15 Beslut om val av ombud och erforderliga suppleanter till RF stämma 
Ordförande frågar om frågan kan hänskjutas till styrelsen.  
Mötet beslutar att frågan hänskjuts till styrelsen. 
 
 
§16 Avslutning 
Styrelseordförande Levi Bergstedt avslutar mötet.  
 

 

Sammi Kaidi, mötesordförande  Sofia Kamlund, mötessekreterare 
 
 
Cecilia Cederblad, protokolljusterare  Andreas Lind, protokolljusterare 
 
 
 


